



## News ADAC GT Masters – Sachsenring, September 2<sup>nd</sup> – 4<sup>th</sup> 2020

00:00 Up and down the Sachsenring. At the halfway point of the ADAC GT Masters season, the traditional race track in the east of Germany invites you to a spectacular rollercoaster.

On Saturday, the spectators see Marvin Dienst and Philipp Frommenwiler achieve a lights-to-flag victory. For the Mercedes-AMG duo, this is their first victory in the league of super sports cars.

**00:26 Marvin Dienst (#36, Germany) - english**

00:39 After a turbulent Sunday race, Corvette drivers Markus Pommer and Jeffrey Schmidt celebrate their first triumph of the season.

**00:48 Jeffrey Schmidt (#77, Switzerland) - english**

A time penalty against the leading Lamborghini brought Pommer and Schmidt victory. After the retirement of the overall leaders Maro Engel and Luca Stolz, the reigning champions van der Linde and Niederhauser once again take the lead in the standings.

In the ADAC TCR Germany, brothers Dominik and Marcel Fugel from Team Honda ADAC Sachsen celebrate an unforgettable home race. Double victory on Saturday, second and third place on Sunday behind race winner Hari Proczyk. In the overall standings Dominik Fugel leads ahead of the Austrian Proczyk.

**01:32 Dominik Fugel (#88, Germany) - english**

01:45 In the ADAC GT4, the traditional Zakspeed racing team make a perfect debut. Jan Marschalkowski and Hendrik Still win the fifth race of the season ahead of their Mercedes brand colleagues Julien Apotheloz and Luca Trefz.

They climbed one step higher on the podium after Sunday's race and extended their lead in the standings with their second victory of the season.

**02:09 Julian Apotheloz (#48, Switzerland) - english**

02:20 The next step for the "League of Super Sports Cars" is Austria. From 16 to 18 October, the ADAC GT Masters will be guesting at the Red Bull Ring.

02:34 Closer

**02:37 ENDE**



## News ADAC GT Masters – Sachsenring, September 2<sup>nd</sup> – 4<sup>th</sup> 2020

00:00 Auf und Ab am Sachsenring. Zur Saisonhalbzeit des ADAC GT Masters bittet die Traditionsrennstrecke in Deutschlands Osten zur spektakulären Berg-und-Talfahrt.

Einen souveränen Start-Ziel-Erfolg sehen die Zuschauer am Samstag von Marvin Dienst und Philipp Frommenwiler. Für das Mercedes-AMG-Duo der Premiersieg in der Liga der Supersportwagen.

### 00:27 **Marvin Dienst (#36, Deutschland) - deutsch**

00:48 Nach einem turbulenten Sonntagsrennen dürfen die Corvette-Piloten Markus Pommer und Jeffrey Schmidt ihren ersten Saisontriumph feiern.

### 00:55 **Jeffrey Schmidt (#77, Schweiz) - deutsch**

Eine Zeitstrafe gegen den führenden Lamborghini brachte Pommer und Schmidt den Sieg. Nach dem Ausfall der Gesamtführenden Maro Engel und Luca Stolz übernehmen die amtierenden Champions van der Linde und Niederhauser wieder die Tabellenführung.

In der ADAC TCR Germany feiern die Brüder Dominik und Marcel Fugel vom Team Honda ADAC Sachsen ein unvergessliches Heimspiel. Doppelsieg am Samstag, Platz zwei und drei am Sonntag hinter Laufsieger Hari Proczyk. In der Gesamtwertung führt Dominik Fugel vor dem Österreicher Proczyk.

### 01:44 **Dominik Fugel (#88, Deutschland) - deutsch**

02:15 In der ADAC GT4 gelingt dem Traditionsrennstall Zakspeed ein perfekter Einstand. Jan Marschalkowski und Hendrik Still gewinnen den fünften Saisonlauf vor den Mercedes-Markenkollegen Julien Apotheloz und Luca Trefz.

Die kletterten nach dem Sonntagsrennen noch eine Stufe höher auf dem Podium und bauen die Tabellenführung mit ihrem zweiten Saisonsieg aus.

### 02:13 **Apotheloz/Trefz (#48, xx) - deutsch**

02:38 Weiter geht's für die "Liga der Supersportwagen" in Österreich. Vom 16. bis 18. Oktober gastiert das ADAC GT Masters auf dem Red Bull Ring.

02:52 Closer

**02:55 ENDE**